食品安全及健康風險評估研究所碩士班

111 學年度

修業年限	修業期限原則以二至四年為限,不含休學期間,如成績優異欲提前畢業者,得由
	指導教授提出,經所務會議通過後,始得申請。
應修學分數	24 學分,論文 6 學分另計。
應修(應選)課程	本國籍學生(含僑生)、陸生及雙主修生:
	1.必修科目:食品毒理學及風險評估二學分、食品安全流行病學二學分、食品化
	學與分析二學分、食品加工與製造管理(含食品添加物)二學分、食品安全法規
	及管理科學二學分、學術研究倫理 0 學分。每學期「專題討論」一學分,至多
	修4學分。
	2.必選科目5選3:風險管理與溝通二學分、生物統計學二學分、流行病學原理
	二學分、流行病學方法三學分、微生物與食品安全二學分、食品管理之產官學
	實務實習二學分,其中流行病學原理與流行病學方法為二擇一。
畢業資格	一、修畢本所必修科目。
	二、論文進度報告:研究生選定實驗室後,應於第二學年起每學期舉行一次進度
	報告,報告時間依各學期結束前舉行。碩士生至少完成一次論文進度報告使
	得參加學位考試。
	三、通過學位考試(口試)
	四、離校前須參加論文壁報發表乙次為原則,張貼要求規範如下:
	1.作者應為第一作者、通訊作者或共同(第一或通訊)作者,共同作者須明確
	標示。
	2. 題目不可重複使用張貼。
	五、畢業英文標準:註冊日至畢業前學生可向所辦繳交測驗正本成績證明文件,
	有效證書期限以2年為限,標準如下:
	1. 托福新制 (IBT) 至少達 68 分 (含) 以上。
	2. 多益 TOEIC 至少達 640 分(含)以上。
	3. 國際英語測試 (IELTS) 至少達 5 分 (含) 以上。
	4. 全民英檢(含本校舉辦的全民英檢)中高級初試及格(含)以上。
	5. 修習四學分本校課程類別「語言-英文」相關課程,成績及格者。
備註	如有未盡事宜,悉依本校其它有關規定辦理。

Master Program of the Institute of Food Safety and Health Risk Assessment

Academic Year 2022

Mini. Term of Study	2~4 years (excluding suspension for a maximum of 2 years). If the student has excellent grades and wants to graduate in advance, it must be proposed by the advisor, and the application can only be made after passing the Institute Council.
Graduation credits	Aside from graduation thesis (6 credits), one must take 24 credits of courses at least.
Curriculum and Regulations	Required courses: Food Safety and Management I & II (4 credits, 2 credits each semester), Food toxicology (2 credits), Food safety risk assessment (2 credits), Academic research ethics (0 credit) and Seminar (max. 4 credits, 1 credit each semester); Elective courses: the relevant credits courses must be taken in and out of the institute (including inter-school programs) and the advisor must agree.
Application of examination for graduation thesis	When the student is equipped with the requirements of examination for graduation thesis, proposal defense can be conducted at the beginning at every semester (deadline will be announced every semester). During the application period, please go to the school entrance website to post the application. The application form should be signed by the advisor and student and sent to the Institute Office.
_	During the period of study, attend academic conference and post a poster (at least once before graduation).
English Requirement for Graduation	TOEIC minimum score above 640 or the same proficiency level of other English assessments.